
Skolebestyrelsesmøde Fårvang skole 

Den 27. august 2020 Kl. 18.30 – 21.00 

Ordstyrer: Michael  

Fraværende:  

Afbud: Christian 

Referat: Anne 

 

Pkt. 1 Punkter til evt.  

 

Kl. 18.30 – 18:35 

Ad.1 

Intet 

Pkt.2: Udtalelse vedr. budget 2021 

Se mail fra Heine: Høringsmaterialer til 

høringssvar -B2021. 

 

Ad.2 

AH gennemgik power point fra skoleafdelingen. 

Til høringssvaret:  

Fokus på at folkeskolerne stadig ligger dårligt 

økonomisk. 

Hvad skal vi gerne have med mere økonomi til? 

- At man kan være to lærere på i nogle timer 

– det er blevet skåret meget ned. 

- Det kan gøre/give et fagligt løft, hvis vi 

f.eks har en bibliotekar til hjælpe med 

læsning og AKT-vejledning. Så flere 

ressourcer kunne bruges til fagligt og 

socialt løft af eleverne – at få flere 

specialister ind i klasserne til hjælpe for 

læreren. 

-  

 

Pkt. 3: Udtalelse vedr. tillæg til 

kvalitetsrapporten  

Se bilag. 

 

 

Ad.3 

 

Der er set på tillægget. Skolebestyrelsen har ingen 

kommentarer. 

Pkt. 4: Orientering fra 

• Formanden  

• Lærerne  

• Ledelsen  

• Elevrådet 

 

Ad.4 

Formanden:  

- Stillingsopslaget er online nu. 

- D. 10/9 er der udvælgelse og d. 16/9 er 

der samtaler fra kl. 14.00 

- Kursus for skolebestyrelsesmedlemmer d. 

28/9 – der kommer tilmelding i næste uge. 

- Formanden og en rep. fra bestyrelsen var 

sammen med skoleleder til møde med B- 

og U udvalget vedr. kapacitetsudfordringer 

på Sejs skole. Det har meget lille 

indflydelse for Fårvang skole. 

Lærerne: 

- Vi er startet op med 7. årgang. ”Viljen til at 

ville” er startet op på deres hyttetur. Det 

var rigtigt godt – vi er kommet godt i gang. 

- Lidt svært for eleverne at overholde 

corona-retningslinjerne udenfor. Men det 

går bedre. 

- To nye lærere er kommet godt i gang. 



- Lærerne er kommet godt i gang – der er 

nye skemaer, men nogle udfordringer i at 

skemaerne skifter hver uge. 

- Valgfag spænder lidt ben for flow i 

undervisningen. 

- 9.klasse kommer på lejrtur og de arbejder 

med alle forbehold vedr. corona. 

 

Ledelsen:    

                 

- Positiv oplevelse at starte på Fårvang skole. 

Arbejder lidt med forskønnelses af 

personalemøde – og kontor  (bruger 

”Kewins” løn)  

- Havde besøg af en fra ejendomme i går – 

og der er sat penge af til lidt renovering af 

7.klasseområdet og der kommer en sag på 

vedr. kontor og idrætshallen – regner med 

det går igennem så de kan ordnes i 2021. 

- Arbejder meget med corona retningslinjer – 

det fylder en hel del. 

- Planter til betonrør – Søren og Morten 

sørger for at beplante dem. 

 

Elevrådet: 

Der er holdt første møde onsdag – de har ikke 

konstitueret sig endnu. De er nok klar til næste 

møde. 

 

Pkt. 5 Evt.  

 
Ad.5 

Intet. 

Pkt. 6 

Godkendelse af referat  

 

Ad.6 

 

 

Næste møde Tirsdag d.15/9 2020  

Indhold til næste møde: Princip om samarbejde mellem skole og hjem 

                                    Trafik: Morten er i et trafikudvalg. Cykelsti, dårlige     

                                              udsigtsforhold. 


